
   

 

Motion till Kommunfullmäktige i Vaggeryds Kommun 

 

Framtagande av underhållsplan och underhållsskuld för fastigheter ägda av Vaggeryds 

kommun som är förvaltade av Tekniska nämnden 

 

Under de senaste åren har tekniska förvaltningen haft uppdraget att ta fram en underhållsplan på 

fastighetssidan. Denna har inte teknisk förvaltning levererat till politiken.  

Under det senaste året har det framkommit, att Hjortsjöskolans mellanstadium drabbats av bland 

annat fuktskador och är utrymd. Nu visar sig att även Vårdcentralen i Skillingaryd måste utrymmas på 

grund av arbetsmiljöproblem och att hela verksamheten flyttas på grund av liknade skador.  

Därför är det akut att få fram den totala underhållsskulden, för att Budgetberedningen ska kunna ta 

rätt investeringsbudget 

Att det inte har gått att få fram vare sig underhållsplan eller hur stor underhållsskulden är, tycker vi 

Sverigedemokrater är anmärkningsvärt.  

 

Med anledning av detta yrkar Sverigedemokraterna: 

-Att Kommunstyrelsen ger ett direkt uppdrag till Teknisk nämnd att ta fram den plan som utlovats, 

och samtidigt beräknar underhållsskulden 

-Att Kommunstyrelsen tillser att dessa uppgifter inkommer så att de kan beaktas i 

investeringsbudgeten för 2023. 

 

 

För Sverigedemokraterna i Vaggeryds kommun 
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